
 

Vend 

 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 24. maj 2023 
 
Til stede: Lilly, Claus, Per, Jim, Svend (referent) 
Fraværende: Ib, Lotte Q 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2. Konstituering 

Efter generalforsamlingen og konstitueringen ser bestyrelsen (uforandret) 
således ud: 

Svend Kristensen (nr. 20) - formand 
Claus Olsson (nr. 9) - næstformand  
Per Svendsen (nr 8) - kasserer 
Lily Lund Hjorhöy (nr. 1) 
Jim van Hauen (nr. 10) 
Suppleanter: Ib Mortensen (nr. 5), og Lotte Q. Svendsen (nr. 8) 

 
3.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: Driftskonto kr. 55.653,61 
     Opsparing  kr. 49.848,81 
 
 Siden sidste referat er der bl. a. betalt for snerydning 2022-23, kr. 10.625. 
  

Jvfr. tidligere beslutning om ønsket årlig opsparing, flyttes 20.000 kr fra 
driftskontoen (stort set svarende til overskudet for 2022) til opsparingskontoen. 

 
4. Opfølgning fra generalforsamlingen 
 Vedtagne forslag: 

 Ingen. 
 
 Fra pkt. Evt:  
 Flere interessante emner kom på bordet: 

 Laden trænger til en ’facelift’. En total ’makeover’ er for omfattende, men 
gavltrekant og porten vil få en gang svenskrød inden længe. Da der her er 
tale om ’vedligeholdelse’ kan vi godt sætte gang i den aktivitet uden at det 
er vedtaget på en gen.fors. Per er tovholder (eller penselholder!). 

 Skal vi have nye havemøbler? De gamle er ved at være faldefærdige, men 
da sådan nogen nye møbler kan være temmelig dyre, vil et evt. forslag 
blive sendt ud til afstemning inden indkøb. Jim undersøger markedet.  

 Sommersolhverv og Skt Hans aften nærmer sig med foruroligende hast. Er 
der interesse for et arrangement i den anledning? Rie vil undersøge 
interessen når tiden nærmer sig endnu mere. 



 
 

5.  Projekt ’Renovering af gruspladsen’ 
 I lyset af den seneste udvikling vedr. ’hesteskoen’ (nye foretagsomme ejere 

med mulige planer for området), der givetvis vil komme til at berøre os (bl.a. 
ny udkørsel) holder vi os lidt tilbage med ny belægning m.v. på gruspladsen, 
indtil vi ved mere om evt byggeplaner på nabogrunden. I mellemtiden vil vi 
holde pladsen fri for ukrudt og vildskud så godt som muligt. 

 
Det skal understreges, at vi faktisk ikke ved om der er byggeplaner derovre, 
men da de nye ejere har givet ret mange millioner for ’hesteskoen’ og 
Solmarken, kan man jo sagtens forestille sig, at de vil have gang i noget. 

 
6.  Bestyrelsens ’huskeseddel’: 

 Lade-maling 
 Evt. nye havemøbler? 
 Skt. Hans arrangemebt? 

 
7.  Evt. 

  Fastlæggelse af mødekalender. 30/8 – 18/10 – 29/11 – 31/1 2024 –   
  10/4.  

 Alle datoer er onsdage, kl. 19. Evt. ekstra møder efter behov. 
 
    

 
                                  


